



Referat SB14

Skolebestyrelsesmøde (14)

Mandag d. 170624

19.00 – 21.00

Mødested:

Havrehedskolen afd. Morud, personalerummet

Mødedeltagere:

Rikke Molin (Skolebestyrelsesformand), Tina Kannegaard (næstformand), Diana Pøhlsgård (forældrepræsentant), Jesper Kruse Markvart (forældrepræsentant), Stephanie Nør Nielsen (forældrepræsentant), Jesper Stoltz Haugen (forældrepræsentant), Mi Maria Dyrendal (forældrepræsentant), Anna-Marie Mortensen (medarbejderrepræsentant), Gitte Bremholm (medarbejderrepræsentant), Allan Buchholt Høj (Viceskoleleder), Louise Hjortebjerg Theil (Skoleleder)

Elevrådsrepræsentanter:

Liva og Pelle

Mødeleder:

Gæst:

Møderække forår 2025:

Tirsdag d. 16. jan., mandag d. 5. feb., mandag d. 4. marts, onsdag d. 10. april, tirsdag d. 7. maj og mandag d. 17. juni.

Punkt 91: Orientering fra ledelsen

Kl. 19.00

Sagsfremstilling: Louise Theil orienterede om planlægningen af næste skoleår, der er "landet" fint. Prøverne er snart færdige, der er dimission på onsdag d.25.6.

Der er nu meldt ud, at de nuværende tre 7.klasser bliver til to 8.klasser. Klassedannelsen af disse er i fuld gang og meldes ud mandag d.23.6.

Næste skoleår kigges på et nyt princip for klassedannelse.

Orientering om "MORUD"-ruten, hvor der på afdeling Morud skal laves ændringer ift. legeredskaber i skolegården ud mod Rugårdsvej.



Punkt 92: Nyt fra elevrådet

Kl. 19.10

Sagsfremstilling: Fast punkt med nyt fra elevrådet

Bilag:

Referat: Der har ikke været elevrådsmøde

Punkt 93: Fællesskabets regler

Kl. 19.20

Sagsfremstilling: Jf. sidste mødes drøftelse, har reglerne nu været til drøftelse hos medarbejderne. Ledelsen fremlægger udkast til tekst/plakat. Skolebestyrelsen har sidste drøftelse og endelig beslutning.

Bilag: "Plakat"-udkast

Referat: Louise Theil beskrev idéen om "*Hegnspæle*" som rammen, der er valgt til lay-outet og hvordan samspillet mellem værdier og ønsket adfærd hænger sammen.

Skolebestyrelsen gav input, drøftede og udarbejdede det endelige udkast til det der nu kommer til at hedde "*Leveregler*".

Punkt 94: Skemaer

Kl. 20.00

Sagsfremstilling: Principperne for skemaerne for skoleåret 25/26 gennemgås, og der vises skemaer for udvalgte klasser.

Bilag:

Referat: Louise Theil beskrev skemalægningsprocessen, ændringerne i skoledagens struktur med fordybelsesmoduler hver uge fra 1210-1340 i Grundskolen og hele fordybelsedage onsdage 0810-1340 i Overbygningen. Der blev også orienteret om timebanksbegrebet og juniormesterlære.

Punkt 95: Mødestruktur 25/26 inkl. udkast til møderække

Kl. 20.20

Sagsfremstilling: Formandskabet og Louise har drøftet muligheden for at ændre på vores mødetype. Formålet med forslaget er at få mulighed for at komme mere i dybden, end vi gør i 2-timersmøderne. Vi oplever, at vi tit har for lidt tid til de egentlig interessante drøftelser, og samtidig,



at vi – de få gange det er lykkedes med andre typer drøftelser – kommer i dybden med spændende områder. Derfor foreslår vi, at vi næste år ændre møderne og antallet af dem.

I øjeblikket har vi 10 møder planlagt af 2 timers varighed.

Vi foreslår følgende to muligheder:

4 møder af 4 timers varighed

5 møder af 3 timers varighed.

Af hensyn til medarbejdernes mødetid foreslår vi, at møderne fremover afholdes om tirsdagen med mødestart kl. 17.30.

Hvis vi vedtager en ny struktur vil der pga. tidspunkt og længde fremover være en let anretning til møderne.

Afhængigt af beslutningen, udarbejder Louise et udkast til datoer og tidspunkter, som sendes på mail til skolebestyrelsen til fælles beslutning hurtigst muligt.

Bilag:

Referat: Skolebestyrelsen drøftede formandsskabets forslag. Der blev truffet beslutning om, at møderne skal ligge om tirsdagen med start 17.30 og senest slut kl.21.00. Ledelsen laver et forslag til en møderække og et årshjul i skolebestyrelsen 2025/2026

Punkt 96: Status IT-princip

Kl. 20.40

Sagsfremstilling: Louise orienterer om status på IT-princippet.

Bilag:

Referat: Der ligger et udkast fra arbejdsgruppen vi ikke har behandlet endnu. Vi tager det på første møde i det nye skoleår.

Punkt 97: Evt. og god sommer

Kl. 20.50

Herunder eventuelle punkter til næste/kommende møde og mødeleder til næste møde

Drøftelse af muligheden for at gå i Brugsen. Louise Theil orienterede om reglerne.